
ZÁPIS č. 1 z jednání KŽP
konaného dne 13.1.2009 v 15.30

v kanceláři ORMH Městského úřadu Jilemnice

přítomni: MVDr. Bradna, Ing. Novák, Ing. Pohl, Ing. Stolínová, Šnajdr
omluveni: Ing. Opluštil

1. DOPORUČENÍ RADĚ MĚSTA (ZASTUPITELSTVU MĚSTA): ---

2. PODNĚTY PRO MĚSTSKÝ ÚŘAD:
2.1. starostovi města: ---
2.2. místostarostce města: ---
2.3. tajemníkovi MěÚ: ---

2.4. odboru ORMH: ---
2.5. odboru životního prostředí: ---

2.6. odboru majetku a vnitřních věcí: ---

3. OSTATNÍ:
3.1. Plán činnosti komise na rok 2009 (pokračování v započatých úkolech):

 Revitalizace zámeckého parku (přijetí statutu parku, návštěvní řád, revitalizace zeleně atd.).
 Areál sportovního stadionu (iniciování studie dalšího rozvoje a revitalizace zeleně).
 Zlepšení soužití se psy (vytvořit v intravilánu zónu pro volný pohyb psů a osvětovou 

činností přispět ke zdravému soužití lidí se psy)
Šnajdr konstatoval, že bez podpory Rady města (RM) jsou vlastní aktivity KŽP předem 
odsouzené k nezdaru (jak se v minulosti ukázalo) a bylo by proto vhodné plán činnosti komise s 
Radou města (RM) konzultovat.

3.1. Ing. Šnorbert podal KŽP informaci k uvolnění částky na studii areálu Sportovního stadionu: 
Slíbenou částku  na vypracování studie „rekonstrukce parku“ Sportovního stadionu v roce 2008 
bohužel do rozpočtu svého odboru. Doporučil společné jednání Komise sportovní, Komise 
rozvoje a Komise životního prostředí s cílem vyprodukovat zadání pro studii a společně usilovat 
o její realizaci.

3.2. Proběhla krátká diskuze k možnému využití lesoparku u areálu sportovního stadionu:
přírodní tělocvična, multifunkční hřiště (fotbal, basketbal, lakros), minibike park, 
petangue,pískoviště, lavičky.

4. ÚKOLY
4.1. MVDr. Bradna a Šnajdr požádají, dle bodu 3.1., RM o informativní schůzku za účelem 

konzultování plánu činnosti KŽP na rok 2009.

4.2. Šnajdr požádá předsedu komise Sportovní Dr. Hanzu a předsedu komise rozvoje B. Flégla o 
svolání společné schůzky komisí. Na schůzce by měly být konzultovány návrhy a postoje 
jednotlivých komisí k zamýšlenému zadání studie využití areálu sportovního stadionu a jeho 
okolí.

příští jednání KŽP 10.2.2009 v 15.30 hod
v kanceláři odboru Rozvoje a místního hospodářství (u Ing. Stolínové)

datum vyhotovení zápisu: 15.1.2008
zapsal: MVDr. Bradna
doplnil a schválil předseda KŽP: Lubomír Šnajdr


